
Van: Han ten Berge <han@cobytenberge-schilderijen.nl> 
Verzonden: maandag 26 oktober 2015 21:36 
Aan: Griffiebureau 
Onderwerp: nog steeds die meeuwen 

Aan de gemeenteraad van Haarlem, t.a.v. de Raadsgriffie 

Beste leden van de raad, 

het lukt met de ganzen van Schiphol, met de herten van Waterleidingduinen, met de vossen van de 
veenweidegebieden: allemaal mogen ze bejaagd worden met een ontheffingsvergunning van Gedeputeerde Staten. 

Daarom: ik vraag u met klem Wethouder Van der Hoek zover te krijgen, om Gedeputeerde Staten van Noord-
Holland te verzoeken, aan de Gemeente Haarlem (en andere gemeentes?) een vergunning te verlenen, de 
zilvermeeuwen en kleine-mantelmeeuwen te bejagen in het stedelijke gebied. Dit vanwege de volksgezondheid 
(regelmatig worden de bewoners van steeds meer wijken in alle vroegte wakker geschreeuwd). 

Al in 2008 stond er een brief van mij in de Volkskrant, waarin ik vroeg, of de valkenier van Schiphol ook niet in het 
Kleverpark zijn werk kon doen. In 2010 haalden een aantal mensen meer dan 1000 handtekeningen op: gemeente 
doe wat aan deze plaag. Een uitgebreid rapport bevindt zich in uw bezit. Natuurlijk is er al het een en ander 
ondernomen, ik ben heel blij met de acties van Merijn Snoek, maar het probleem is nog steeds niet uit de wereld. 

Met vriendelijke groet 

Han ten Berge 
Velserstraat 50 
2023 ED Haarlem 
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